
Zápis z jednání u KULATEHO sToLU ze dne 16.4.2012,
na kterém byli přítomni delegovaní zástupcijednotlivých po!itických a nepo!itických

uskupení ZMG Praha 20

Jednání zaháji|a starostka MČ Praha 20 paní Hana Moravcová a přivíta|a všechny přítomné,
tentokrát výjimečně v zasedací místnosti ÚtvtČ .tívanská 647. Všechna ostatníjednání se
budou konat ve V|P salonku na Chva|ském zámku.

Proqram:
1. Informace z radnice
2. Informace z hl. m. Prahy
3. Informace z da|ších institucí
4. Názory a podněty zástupců zastupite|Ů

Témata:
1, Metrostav - patronace nad zŠ stolinsra
2. Městská po|icie - přidě|ení motorky

- bezdomovectví
3. Čertousy - výstavba
4. Hřiště Spojenců
5' Strategický p|án
6. COV Certousy
7. Dopravní hřiště Sto|iňská
8. Prostor nádraží
9. PVs _ moštárna
,l0. Kyno|ogický areá|
,11. Ceská pošta

K uvedeným tématům poda|a starostka paní Hana Moravcová detailní informace.

Dá|e informova|a o:
a) demoličním výměru - budova protiZŠ Stoliňská

- Žádost na spo|. Metrostav (zbourání) + sm|ouva o nájmu
zahrady

b) České poště - zveřejnění záměru
- parkovací místa - návrh řešení
- termíny studie a PD (bude do konce letních prázdnin)

c) jednání starostů ve|kých MČ - řešení prob|ému rozdě|ení peněz z |oterií

Pan Liška se dotazova| na rozdě|ení peněz z rezeNy MČ - bude projednáno na da|ším
setkání.

Da|šíjednání u KULATÉno srolU se bude konat dne 14.5.2012 na Chva|ském zámku.
H|avním tématem k jednání bude rozdě|ení peněz zrezevy rozpočtu MČ.

Zapsa|a: Hana Moravcová


